

CIRCULAR: EHS/PM/01/17
Dated: 16th January 2017

To: Port Reception Facility Operators

Subject : Amendment of Circular EHS/PM/03/16

Please be informed that compliance date for Waste Collection Companies to become listed in IMO Website as Approved Reception Facilities will be extended till **31st March 2017**

Effective From **1st April 2017** Only Reception Facilities Listed in Trakhees and IMO Website shall be Permitted to Collect Waste from Ships in Dubai Ports as per their Approved Annex Waste.

Any queries related to this circular should be forwarded to ehs.ports@trk.pcfc.ae or contact 04-8811881

Sincerely,

Eng. Madiha Salem
EHS Director
Environment, Health & Safety – Trakhees

Cc:
Trakhees – CEO Office
DP World – CEO Office
DP World – Harbour Master Office
DP World – Marketing & Commercial Departments



تعميم: ب ص س/ع م/17/01
التاريخ: 16 يناير 2017

السادة/ مشغلي مرافق الاستقبال في الموانئ

الموضوع : تعديل التعميم رقم EHS/PM/03/16

نود إعلامكم بأن تاريخ إلزام شركات تجميع مخلفات السفن بضرورة اعتمادها كمرافق إستقبال في الموانئ من قبل المنظمة البحرية الدولية (IMO) سوف يتم تمديده حتى تاريخ **31 مارس 2017**

إعتباراً من تاريخ **01 إبريل 2017** سوف يتم السماح فقط لمرافق الاستقبال المسجلة على الموقع الإلكتروني الخاص بالمنظمة البحرية الدولية (IMO) وموقع تراخيص بتجميع المخلفات من السفن طبقاً لتصنيف المخلفات المصرح لها .

يمكنكم ارسال استفساراتكم الخاصة بهذا التعميم إلى البريد الإلكتروني ehs.ports@trk.pcfc.ae أو الإتصال علي رقم 04-8811881

مع خالص التقدير،

المهندسة/ مديحة سالم
مدير إدارة البيئة والصحة والسلامة
إدارة البيئة والصحة والسلامة – تراخيص

نسخة إلى:
تراخيص – مكتب المدير التنفيذي
موانئ دبي العالمية – مكتب المدير التنفيذي
موانئ دبي العالمية – مكتب مدير الميناء
موانئ دبي العالمية – قسم التسويق & قسم التجارى